

Государственный комитет промышленности, энергетики и недропользования
Кыргызской Республики
объявляет о проведения аукциона по представлению лицензии на право
пользования недрами на следующий объект.

№ Лота	Наименование объекта	Вид полезного ископаемого	Вид недропользования	Местонахождение объекта	Краткая геологическая характеристика	Стартовая цена объекта
1	Месторождение Караойсай	известняк	геологоразведка	Джалал-абадской област, Аксы́йский район	<p>В известняках класса Б CaCO₃ должно быть не менее 82%), MgCO₃ не более 10% и глинистых примесей не более 8%.</p> <p>В известняках класса В содержание CaCO₃ должно быть не менее 50%, MgCO₃ не более 40% и глинистых примесей не более 8%.</p> <p>По результатам химических анализов проб, отобранных в горных выработках, по выходам и скважине в количестве 58, из них 9 проб по работам 1952 года, видно, что известняки по химическому составу достаточно однородные, колебания в содержании отдельных компонентов незначительные. Исключением является нижний пласт известняков сузакского яруса, где количество CaO несколько уменьшается и возрастает содержание глинистых примесей (до 12,68%).</p>	20 400 (двадцать тысячи четыреста долларов США)

Аукцион состоится **22 декабря 2017 года в 12-00 часов** в здании Аксы́йской районной государственной администрации Джалал-Абадской области. Регистрация участников аукциона **с 11-30 до 11-50 часов**.

Всем желающим принять участие в аукционе необходимо представить документы для участия в аукционе **не позднее 15:00 часов 18 декабря 2017 года** в Госкомпромэнергонедр по адресу: г. Бишкек, проспект Эркиндик, 2, кабинет № 220.

С условиями аукциона, требованиями к участию в аукционе, а также иной информацией, касающейся аукциона можно ознакомиться на интернет-сайте www.gkrep.kg, по телефону: (+996 312) 30-05-16, а также в Управлении геологии Госкомпромэнергонедр КР, каб. № 209, ежедневно с 9-00 до 18-00 часов.

*The State committee of Industry, Energy and Subsoil use of the Kyrgyz Republic announces
an auction for the license on the right to subsoil exploitation on the following objects:*

№ Lot	Object	Type of mineral	Type of subsoil use	Location	Short Geological description	Start price of object
1	Karaoisai Deposit	limestone	Geological exploration	Aksy District, Jalal-Abad region	<p>In limestones of class B, CaCO₃ should be at least 82%), MgCO₃ not more than 10%, and clay impurities not more than 8%.</p> <p>In class B limestones, the CaCO₃ content should be at least 50%, MgCO₃ not more than 40%, and clay impurities not more than 8%.</p> <p>According to the results of chemical analyzes of samples taken in the mine workings, on outputs and wells in the amount of 58, of which 9 samples are from the works of 1952, it is seen that limestones in chemical composition are fairly uniform, fluctuations in the content of individual components are insignificant. The exception is the lower limestone layer of the Suzakian stage, where the amount of CaO decreases slightly and the content of clay impurities increases (up to 12.68%).</p>	20 400 (twenty thousand four hundred) USD

Auction will be held on **22 December 2017 year at 12-00 o'clock**, at the building of the State Aksii Administration of Jalal-Abad region. Registration of participants starts **at 11-30 until 11-50 a.m.**

Those willing to participate in auction must submit documents no later than **15:00 o'clock 18 October 2017** to the State committee of Industry, Energy and Subsoil use of the Kyrgyz Republic, address: Bishkek, Erkindik blvd, 2, room № 220.

The terms and conditions of an auction, the requirements for participation and other information related to the auction can be found on www.gkpen.kg, by phone (+996 312) 30-05-16, as well as in the Department of geology State committee of Industry, Energy and Subsoil use room № 209, everyday from 9-00 until 18-00 o'clock.

Государственный комитет промышленности, энергетики и недропользования

Кыргызской Республики

объявляет аукцион по представлению лицензии на право
пользования недрами на следующий объект.

№ Лота	Наименование объекта	Вид полезного ископаемого	Вид недропользования	Местонахождение объекта	Краткая геологическая характеристика	Стартовая цена объекта
1	Месторождение Сары-Могол (участок Южный)	Бурый уголь	геологоразведка	Ошской област, Алайский район	Угленосность месторождения связана с нижней частью нижнеюрских отложений, которые в виде узкой полосы распространены вдоль южного склона Алайского хребта от р. Сары-Могол на западе до сухого русла Кальтатор на востоке. Запасы всего по участку Южный по категории запасов P ₁ +P ₂ = 6950 тыс. тонн угля.	21 510 (двадцать одна тысяча пятьсот десять) долларов США.

Аукцион состоится **22 декабря 2017 года в 12-00 часов** в здании Алайской районной государственной администрации Ошской области. Регистрация участников аукциона **с 11-30 до 11-50 часов**.

Всем желающим принять участие в аукционе необходимо представить документы для участия в аукционе **не позднее 15:00 часов 18 декабря 2017 года** в Госкомпромэнергонедр по адресу: г. Бишкек, проспект Эркиндик, 2, кабинет № 220.

С условиями аукциона, требованиями к участию в аукционе, а также иной информацией, касающейся аукциона можно ознакомиться на интернет-сайте www.gkren.kg, по телефону: (+996 312) 90-98-77, а также в Управлении геологии Госкомпромэнергонедр КР, каб. № 206, ежедневно с 9-00 до 18-00 часов.

*The State committee of Industry, Energy and Subsoil use of the Kyrgyz Republic announces
an auction for the license on the right to subsoil exploitation on the following objects:*

№ Lot	Object	Type of mineral	Type of subsoil use	Location	Short Geological description	Start price of object
1	The Sary-Mogol field (the South section)	Brown coal	geological exploration	Alay district, Osh region	The deposit is associated with the lower part of the Lower Jurassic deposits, which in the form of a narrow strip are distributed along the southern slope of the Alay Range from the river. Sary-Mogol in the west to the dry bed of the Calcotor in the east. Stocks total for the South in the category of reserves P1 + P2 = 6950 thousand tons of coal.	21 510 (twenty-one thousand five hundred ten) US dollars.

Auction will be held on **22 December 2017 at 12-00 o'clock**, at the building of the State Alay Administration of Osh region. Registration of participants starts **at 11-30 until 11-50 a.m.**

Those willing to participate in auction must submit documents no later than **15:00 o'clock 18 December 2017** to the State committee of Industry, Energy and Subsoil use of the Kyrgyz Republic, address: Bishkek, Erkindik blvd, 2, room № 220.

The terms and conditions of an auction, the requirements for participation and other information related to the auction can be found on www.gkpen.kg, by phone (+996 312) 30-05-16, as well as in the Department of geology State committee of Industry, Energy and Subsoil use room № 209, everyday from 9-00 until 18-00 o'clock.